

四川环保产业走向南亚 推进“一带一路”绿色发展

一、四川环保产业发展现状

“十二五”期间取得的成果：自 2011 至 2016 年，四川环保产业年营业收入增长 167%。

“十三五”发展目标：2020 年，节能环保产业产值达到 4000 亿元。

二、四川环保产业“走出去”

“十二五”期间的“走出去”情况：截止 2015 年底，协会会员单位中已出口近六十个环保项目。

协会与绿色“一带一路”：组织讲座，分享东盟国家环保市场重要信息；组织会员 8 家会员企业参加马来西亚国际环保展。

四川环保走向南亚国家的可能形式：借助展会，推动环保产业合作；环境监测领域交流与合作；利用好经济合作重要平台。

The current development situation of Sichuan environmental protection industry

Achievements during 12th Five-Year Plan: From 2011 to 2016, Sichuan environmental protection industry annual revenue growth of 167%.

Development Goals of The 13th Five-Year Plan: Energy saving and environmental protection industry output value reached 400 billion yuan by 2020.

The export situation of Sichuan environmental protection industry

According to an uncompleted statistic, Sichuan has exported nearly sixty environmental projects during 12th Five-Year Plan.

Last year we organized a lecture to share important information of environmental market in ASEAN. And, 8 enterprises of our membership participated in Malaysia International Environmental Protection Exhibition.

The opportunity of Sichuan environmental protection industry export to the South Asian : Environmental protection exhibition, communication about environmental monitoring and surveillance, economic cooperation platform.